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Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2024. május 10i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Nedoba Károly képviselő
Dr. Prágerné Topp Erika képviselő
Tóth Béla képviselő 9 fő

Állandó meghívottak: Dr. Varnyu Péter aljegyzőhatósági osztályvezető, Háriné

Napirendhez megjelentek:

Németh Ilona gazdasági osztályvezető, Ábrahámi Dóra
műszaki osztályvezető, Tóth Teréz Márta szervezési
osztályvezető, Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető

Lóki Richárd tűzoltó alezredes Fejér [Vármegyei
Katasztrófavédelmi Igazagatóság Dunaújvárosi
Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője, Fodor Zoltán
tűzoltó alezredes tűzoltóparancsnok, Lics Zoltán Régió 2007
Kft. ügyvezetője

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselőtestület soros nyílt ülését 922 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő
testület határozatképes, 9 képviselő tartózkodik az ülésteremben. Alpolgármester úr később
érkezik, Paczona Lajosné igazoltan van távol.
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
110/2024.(V.10.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. május 10
i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
111/2024 .(V.10.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. május 10
i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: javasolja, hogy a Képviselőtestület vegye fel napirendjére a 15/1. DöntésSárbogárd Város közigazgatási területén végzendő, helyi városüzemeltetési és kegyeleti
közszolgáltatási feladatok ellátására benyújtott pályázatok elbírálásáról c. előterjesztést. Akiezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze!

A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

10.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
112/2024.(V.10.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Napirend:
Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelősök

Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tűzvédelmi
tevékenységéről
Előadó: polgármester

Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbuszközlekedési közszolgáltatási
tevékenységről
Előadó: polgármester

Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak
ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéről
Előadó: aljegyző

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2023. nevelési évről szóló beszámolója
Előadó: polgármester

Beszámoló Sárbogárd [Város Önkormányzat 2023. évi költségvetésének
végrehajtásáról, a zárszámadási rendelet elfogadása
Előadó: polgármester

Sárbogárd Város Önkormányzat 2023. évi maradványának elszámolása
Előadó: polgármester

Az önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 4/2024. (II.21.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Jelentés a belső ellenőrzés 2023. évi tevékenységéről, az ellenőrzési megállapításokról
Előadó: polgármester



11. Jelentés belső kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Előadó: polgármester

12. Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelmek elbírálása
Előadó: . polgármester .

13. Tájékoztató a környezet állapotáról és a város környezetvédelmi helyzetéről
Előadó:  polgármester

14. A 2024. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi
pályázatok elbírálása
Előadó: ! polgármester

15. Bejelentések
15/1l. Döntés Sárbogárd "Város közigazgatási területén végzendő, helyi
városüzemeltetési és kegyeleti közszolgáltatási feladatok ellátására benyújtott
pályázatok elbírálásáról
Előadó: polgármester

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők voltak.
Április 13án a sportcsarnokban egy karate versenyt volt alkalmam megnyitni, ami

nemzetközivé sikeredett már.
Április 15én a KözépDuna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulás Operatív Tanácsának volt

az ülése. A dunaújvárosi hulladékudvarral foglalkoztunk. Ez viszonylag közel van
hozzánk. Két év után van működési engedélye és üzemeltetője is van.

Április 17én a sportcsarnok büféjével kapcsolatban tartottunk egy egyeztetést. Sikerült az új
pályázatot eldöntve talán egy stabilabb üzemeltetőt találni.

Április 19én egy földrajzszakos tanulónak adtam áttekintést terület és településfejlesztés
témában évfolyamdolgozathoz később szakdolgozathoz.

! Április 23án az önkormányzat képviseletében haszonbérleti szerződést írtunk alá egy
önkormányzati területre, aminek a korábbi bérlője menet közben elfogyott.
Ugyanezen a napon a zsinagóga lehetséges fejlesztéséről egyeztettünk egy tervező
csapattal, akit a zsinagóga mostani tulajdonosa, illetve a Magyarországi Izraelita
Szervezetek közösen bíztak meg.

Április 25én a Magyarország ma című műsort forgatták Sárbogárdon. Külön a sárbogárdi
: interjúról kapunk egy emailt azt közzé teszem, de magának a műsornak a linkje

megvan az 5. percben kezdődik el. Érdekes volt teljesen más szemléletből látni
azokat a fejlesztéseket, amik az elmúlt időszakban létrejöttek. Közzé fogom tenni a
linket, ajánlom mindenkinek a figyelmébe.

:Április 26án választási bizottsági ülésen vettem részt. A mi jelöltjeinket már akkor
nyilvántartásba vette a választási bizottság. Később a két másik jelölő szervezet
jelöltjeit, illetve a két független jelöltet isazóta már.

: Április 28án volt a Runbogárd rendezvény. Azt gondolom, hogy a Dunántúlnak még mindig
az egyik meghatározó futóversenye, családi futó majálisa. Innen is szeretnék
gratulálni a szervezőknek.

Április 29én a rendőrség napja tiszteletére rendezett állománygyűlésén vettem részt, ahol az
előző testületi zárt ülésen odaítélt kitüntetést Várhelyi Zsoltnak volt alkalmam



átadni. A sárbogárdi rendőrség állományából több személyt kitüntettek, mint polgári
alkalmazottat, illetve tüntettek ki olyan más rendőrkapitányság állományába. tartozó
személyt, aki töbörzsöki lakos. Illetve a székesfehérvári rendőrség állományából
pedig egy olyan kollégát tüntettek ki, aki Sárszentmiklóson lakik.

Április 30án az ipari park hasznosításával kapcsolatban tartottunk egyeztetést.
Május 2án a nagyhörcsöki Zichy kastély felújításának a mostani állapotát tudtuk áttekinteni a

tulajdonossal, illetve az ötletekről és az önkormányzattal való együttműködésről volt
egy hosszabb egyeztetés kint a helyszínen alpolgármester úr is részt vett rajta.

 Május 4én a Petőfi Sándor Gimnáziumban tartott ballagáson vettünk részt. Ugyanezen a napon
kellett beavatkoznunk az itt jelenlevő Fodor Zoltán tűzoltóparancsnok úrral együtt a
sárhatvani vízkár elhárításban. Az elhárítás folyamatosan zajlik. A padkanyesés már
megtörtént. A közútkezelő a mai napon kezdte az árok jókarba helyezését, a főút
melletti árok jókarba helyezése szükséges mintegy 500 méter hosszúságban. Az
útfelület tisztítása is megtörtént. A helyiek felvetették, hogy az övárkot, amire
emlékeznek állítsuk vissza. Ezzel kapcsolatban elkezdtünk egy egyeztetést, mert
sajnos ez az árok semmilyen fölhivatali térképen nem szerepel és 1 m2 közterület
sincs ott. Tehát azt mindenképpen a területek gazdáival kell megbeszélni, mert
ilyenkor nincs annak sem gazdája, hogy ki szántotta be az árkot. Azt megállapították
a műszaki osztály szakemberei, hogy annak nincs értelme, hogy az övárkot úgymond
lehúzzuk és belevezessük, mert akkor az azt jelenti, hogy onnan a vizet gyakorlatilag
egy keresztmetszeten visszük rá ugyanerre a területre, de akkor kevesebb is elég lesz
arra, hogy ugyanígy elázzon minden. Meg kell oldani utána azt, hogy ez valahogy
átjusson az út alatt, mert nyilván most láttuk, hogy milyen amikor fölötte megy át,
nem túl jó élmény, és hogy eljusson utána a Malom csatornáig. Most a
magántulajdonosok szembesültek azzal, hogy ha valaki még azon a pár
négyzetméteren akarja megtermelni a világ összes terményét akkor azzal
valószínűleg többet árt saját magának, mint amennyit használ.

Május 6án Fejér Megyei Közgyűlés tulajdonát képező és projekt menedzsmenttel foglalkozó
Albensis Kft. felügyelő bizottsági ülésén vettem részt. Az Albensis Kft. nagyon sok
pályázatban segít nekünk is projekt menedzsment és egyéb feladatokat lát el.

Május 7én a VAX Kézilabda Egyesülettel tartottunk egy egyeztetést azon örömteli okból, hogy
a megyei bajnokságot megnyerve szponzorokat keresnek NBIIhöz. Az utolsó
mérkőzés ma lesz 19.30 órakor. Ugyanezen a napon még tartottunk a Sárbogárdi
Napok kapcsán egy bejárást. Ezt még számos egyeztetés követi majd, mert a
rendezvény alapvetően nyilván túlnőtte azt a szintet, amit elgondoltunk. Sajnos
tömegében is ugyanis addig amíg a mikroelektronika zsugorodik a világban, addig a
színpadtechnika úgy tűnik, hogy exponenciálisan nő. Most először jutottunk el
odáig, hogy az a színpadfedés, hang és fénytechnika, ami eddig bárkinek jó volt, az
most már nem jó. A nagy előadók közül egyiknek sem, és ezért mobil színpadot kell
elhelyezni, mert 20 tonna a világításnak és a hangtechnikának a színpadra eső
tömege, arra a színpadra ami nekünk van csak statikai véleménnyel lenne rárakható.
A mi színpadunk a technikai háttérlesz. . ii BON i

Május 8án a MOHU Mol Hulladékgazdálkodási Zrtvel volt egyeztetésünk. A MOHU teljesen
más szisztémával végzi a hulladékgyűjtés finanszírozását ezért számos egyeztetésreman szüksé 2 AE EZ 1. ük is

Előző testületi zárt. ülésen egy ingatlanos pályázatot. bíráltunk el, illetve az Év Rendőre
kitüntetést ítéltük oda, ami azóta már átadásra is került, r

2. Jelentés alejárt hátáridéjű Katározátok végrehajtásáról. "
Előadók: — a végrehajtásért felelősök sz o:

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnake szóbeli kiegészítést fűzni?



Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést. .

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi. és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?  . ——, öl ! ii

ÉbI Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva): , : .

Dr. Sükösd Tamás: Mégnyitja a napirend fölötti. vitát. A képviselőket kérdezi; högy vane
kérdésük, észrevételük a.napirendi ponttal kapcsolatban? .

A képviselőtestület tagi ai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezető jelentését .
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
113/2024.(V.10.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ;, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a szervezési osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
114/2024.(V.10.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról, , c. napirendet megtárgyalta és
a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 9 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését elfogadta
és az alábbi határozatot hozta: i

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
115/2024.(V.10.) határozata "éz

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

2. Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság , 2023. évi
tűzvédelmi tevékenységéről : E KI A §
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben Lóki Richárd urat, illetve: Fodor Zoltán urat. A
túzoltóság már úgymond nem az önkormányzat intézménye, de azért egy kicsit mégis. Az"
együttműködésünk jó. Ezt köszönöm. Minden alkalommal; ha kérdésem.van válaszolnak, vagy
informálnak, hogy hol tartanak éppen gyakorlatot. Azt szeretném kívánni, hogy minél kevesebb
dolgotok legyen, de azt gondolom, hogy ezt a legkevésbé. tudjátok befolyásolni. A. területi
megoszlását a vonulásoknak azt gondolom még mindig viszonylag könnyen lehet:súlyozni. Ezt
mindenki látja a beszámolóból. Nyilván az a legjobb, ha műszaki mentés és egyéb feladat
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kevesebb van, mert akkor ez azt jelenti, hogy kevesebb volt a baleset. Mindenki tudja és
mindenki látja, hogy a tűzoltók jól, pontosan végzik a munkájukat és elengedhetetlen, hogy
megfelelő infrastruktúrával,; .létszámmal rendelkezzenek. A Képviselőtestület. . nevében
szeretném megköszönni a tűzoltóság munkáját. " TP KAN !
Kérdezi, hogy szóbeli kiegészítést kívánnake tenni:

9.15 órakor megérkezett a terembe Novák Kövács Zsolt.
ti . Jelen van 10fő...

Fodor Zoltán: tisztelettel köszöntök mindenkit. Két gondolatot szeretnék .hozzáfűzni a
beszámolóhoz. Az egyik a káresetek és a vonulások. Az elmúlt év is nagyon sok munkát adott

. a tűzoltóink számára. Van egy diagram a beszámolóban, ami az elmúlt tíz év átfogó képét
 mutatja. Tíz év alatt megduplázódott a káreseteink. száma. 2013ban:300 körül mozgott most
. pedig évek óta 600 fölött van. Ezzel kapcsolatos, hogy még sohaá:nem volt olyan, hogy a

műszaki mentéseink aránya több lett, mint a tűzesetek. Eddig mindig a tűzeseteink száma volt
. magasabb. Ez a terület adottságaiból adódik. Mezőgazdasági területek, illetve egyes
. településeken több a tűzeset. Ez tavaly megfordult. Négy olyan napunk volt, ami időjárási
anomáliát okozott és úgynevezett tömeges káresemény felszámolást igényelt. Ezek vihar utáni
felszámolások voltak favágások, szivattyúzások, illetve december elején volt egy nagyobb
havazás, ami komoly beavatkozást igényelt. A másik kiegészítés, bár bent van egy sorban a
beszámolóban. örömhír. Tavaly decemberben egy új tűzoltóautóval gazdagodtunk. Egy Man
típusú teljesen új gépjárművet kaptunk. Az első negyedévben megtörténtek a képzések. Minden
gépjárművezető vezetési gyakorlatot tartott, illetve le kellett vizsgázni az új technológiából.
Áprilisban beállításra került, tehát használjuk, működik ezzel is növelve a terület védelmét.
Ennyivel szerettem volna kiegészíteni az írásos anyagot. Ha van kérdés szívesen válaszolok rá.

Dr. Sükösd Tamás: köszönöm. Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel,
hozzászólás vane?

A képviselők a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
116/2024.(V.10.) határozata

Beszámoló a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi
: tűzvédelmi tevékenységéről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a , Beszámoló a Sárbogárdi
. Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről" tárgyú előterjesztést
és az alábbi határozatot hozta: :

Sárbogárd Város Önkormányzat. Képviselőtestülete a Sárbogárdi Hivatásos Tűzoltó
parancsnokság beszámolóját a 2023.. évi tűzvédelmi tevékenységéről megismerte, az abban
foglaltakat elfogadja. !

A képviselőtestület felkéri a polgármestert, hogy döntéséről " a ! kirendeltségvezetőt
tájékoztassa. : mm att ak A .

Határidő: tájékoztatásra: május 27."
Felelős: polgármester

4. Beszámoló, a helyi menetrend szerinti autóbuszközlekedési közszolgáltatási:
tevékenységről : . i
Előadó: polgármester :



Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm Lics Zoltán ügyvezető urat a teremben. Elég régóta működünk
együtt. A 2023as évben voltak olyan dolgok, amelyek kihívások elé állította a két szerződő
partnert, ezeket nem tudtunk modellezni előre és az sem biztos; hogy az első beavatkozás
teljesen maradéknélküli volt, ezért kellett beavatkozni többször is. Itt gondolok arrá, hogy az
elszabadult inflációs környezetben az üzemanyagár még magasabb lett. Ezt. pedig nem olyan.

egyszerű kompenzálni egy olyan szerződésben, aminek legnagyobb része teljes egészében függ
::"a minimálbér és az üzemanyagár alakulásától. is. Ezt előző években sokkal jobban tudtuk

:modellezni, sokkal: egyszerűbb volt.a diagram. A 2023as év nem erről szólt. A jártatok száma
mindenképpen impozáns, szükség van a helyi közlekedésre. Azt tudjuk a településszerkezetből.

.adódóan, hogy a kilométer. sosem lesz kevés. Lehet, hogy az egy kilométerre jutó: utasszám.
ezért jobban széthúzódik mint egy nagyvárosban, teljesen más képet mutat; de van rá igény.
Szeretném megköszönni, hogy üzembiztosan és megbízhatóan végzik a szolgáltatást, ebben a ""
tekintetben nem voltak panaszok. — ....
.Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon fo glaltak.
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás Lics Zoltánt kérdezi kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos
beszámolóhoz kapcsolódóan.

Lics Zoltán nem tett szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A. napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
117/2024.(V.10.) határozata

Beszámoló a helyi menetrend szerinti .
autóbuszközlekedési közszolgáltatási tevékenységről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a polgármester  előterjesztésében
megtárgyalta a , Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbuszközlekedési közszolgáltatási
tevékenységről" tárgyú előterjesztést és az ügyben alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Régió 2007 Kft. ($142 Úrhida, Dózsa
György utca 48.) 2023. évte vonatkozó Beszámolóját elfogadja. !
Felkéri a Közszolgáltatót, hogy tevékenységét "a továbbiakban is a jelenlegi, megfelelő
színvonalon végezze.

Felkéri a Polgármestert, ..hogy ezen döntéséről a Régió 2007 Kft. ügyvezetőjét, mint
közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester, jegyző

5.. Tájékoztató az önkörmányzat.. gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak
ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéről
Előadó: aljegyző



Dr. Sükösd Tamás: a gyermekvédelem Magyarországon működik. A beszámoló méretéből
látszik, hogy ez még egyilyen kisközepes településen is éves szinten egy szerteágazó hatalmas
feladat. Nyilván vannak kevésbé jól működő részei, de amikor azt mondják, hogy ki kell dobni.az egész rendszert, az. nagyon súlyos. tévedés. Azt gondolom, hogy a gyermekvédelem
túlnyomórészt a családokhoz kell, hogy .közelmenjen és ott kell, hogy megvalósuljon. . A
családokban fölmerülő .problémákra : létrehozott . jelzőrendszer. több tíz : éve működik
Magyarországon. Nagyon sok problémát felvet, nem biztos, hogy mindegyiket meg tudja az

. önkormányzati vagy az állami szervezet oldani, de azt nem mondhatjuk, hogy töfiegesen mégy
el a rendszer a problémák mellett. Mi itt helyben látjuk a problémákat a leszakadó rétegeket.
Látjuk az is amikor adott esetben egyedi probléma van. Akár legyen ez családon belüli erőszak,

.vagy bármilyen fajta deviáns magatartás. Ezeket kezeljük. A gyermekvédelem. rendszere két
markáns csoportra osztható. Egyrészt különböző anyagi jellegű támogatásokkal segítjük a
családokat, másrészt pedig ha úgy tetszik direkt beavatkozó egységekkel mint a családsegítő, a
gyámhivatal, illetve adott esetben a pedagógiai szakszolgálat. Mindenkinek, aki a
gyermekvédelem rendszerében és a gyermekjóléti szolgáltatásban is részt vész, szeretném
megköszönni a munkáját, mert az hiszem mindenképpen megkerülhetetlenül fontos munkát
végeznek és ez nekünk lényeges része a tevékenységünknek, mint önkormányzatnak. Az előadó
kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Varnyu Péter: talán csak annyit, hogy ez nyilván a tavalyi évre illetőleg az idei év bizonyos
szakaszára vonatkozik, a 2023as évet tárgyalja részletesen, viszont még ez a Képviselőtestület
fog találkozni egy emelési javaslattal a gyermekétkeztetés vonatkozásában. 17,696os emelési
javaslatot tett a szolgáltató. A júniusi testületi ülésen a szociális rendeletmódosításnak illetőleg
a gyermekvédelmi rendeletmódosításnak az előterjesztésére sor kell, hogy kerüljön. A pontos
számok kidolgozása folyamatban van. A tavalyi 14,594os emelés októbertől van, ami hatályos
volt ez újabb jelentős és markáns számmal fog növekedni.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést az ESZB és az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottságok
elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát; Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás. :
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben. szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozátot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
118/2024.(V.10.) határozata . . .. :  ,

Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi.
feladatainak ellátásáról; a gyermekvédelem helyzetéről

Sárbogárd Város Önködnányzat "Képviselőtestülete megtárgyalta a "Tájékoztató az
önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról, a gyermekvédelem

helyzetéről" című napirendet és az előterjesztésben foglaltakat, az Sárbogárdi Egyesített
Szociális Intézmény Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolój ában és a közoktatási
intézmények gyermekvédelmi felelőseinek beszámolójában foglaltakat elfogadta.



Utasítja a polgármestert, hogy az előterjesztésben foglalt és mellékletben csatolt tájékoztató
anyagot az elfogadásáról szóló határozattal a Fejér Vármegyei: Kormányhivatal Hatósági
Főosztály Szociális és Gyámügyi: Osztálya, a. közoktatási "ifitézmények és a" Sárbogárdi
Egyesített Szociális Intézmény részére küldje meg.
Felelős: polgármester" "
Határidő: 2024. május 31. :

6. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2023. nevelési évről szóló beszámolója
Előadó: —"" . polgármester e VON

Dr. Sükösd Tamás: a bölcsőde vezetője igazoltan" van távol; vizsgázik. A bölcsőde nem az
oktatási rendszer része. Költségvetésileg a szociális ágazathoz: tartozik, három csoporttal, 40
férőhellyel működik. Állandó teltház és várólista van. Amikor tartós hiányzás van, akkor az
időszakos gyermekfelügyelet pénzért nyújtott szolgáltatást tud még a palettáján felmutatni. A
szakos ellátottság 10094os, tehát minden funkciót szakember lát el. Átalakulóban van 2024ben
az állománytábla. Korábban személyes kérésre az tűnt egyszérűbbnek, hogy felemeltük az
élelmezésvezetőnek a munkaidejét azzal, hogy besegít a konyhán. Az élelmezésvezető
távozásával valószínűleg visszaáll a régi rend, de másképp fogjuk megoldani a konyhába való
besegítést és részmunkaidős lesz az élelmezésvezető. A bölcsőde az egyetlen intézmény, ahol
helyben főznek, nincs kiszervezve a főzés. Ennek két oka van. Egyrészt mert nagyon speciális
az adagméret és elég speciális az igény is, ezért ez soha nem volt benne abban a beszerzési
eljárásban, amiben pld. az óvoda, iskola, szociális ágazat stb. A bölcsőde infrastrukturális belső
javítása több ütemben véget ért. A konyhafelújítás megtörtént. Az 5 év fenntartási időszakból
még 4 év visszavan. Előző ülésen TOP Plusz pályázatokról szavaztunk. Ebből az egyik a
bölcsőde energiahatékony felújítása volt. A Rektorisz villának az a néhány sajátossága amit még
őriz abból ahogy a 19. század végén kinézett, nem sok maradt sajnos, mert nagyon sok mindent
elfalaztak nagyon régen. Azokat ebben a struktúrában történő megújulásra pályázunk, mert
belülről fel lett újítva a bölcsőde, de kívülről is jó lenne, ha olyan képet tudna mutatni, ami egy
városi bölcsődéhez méltó. További csoportbővítés az épületben már nem végezhető el. Ha
bővülés van akkor azt vagy egy önálló építménnyel, vagy a hátul lévő mosórész átépítésével
lehet megoldani, de arra egy külön költségkeretre lenne szükség, mert az nagyon drága
beavatkozás lehetne.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben .szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város. Önkormányzat Képviselőtestületének . .
a s. . 1 19/2024.(V.10.)határozata . . — s

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2023. nevelési évről szóló beszámolója



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,, A Sárbogárdi Hársfavirág
Bölcsőde 2023. nevelési évről szóló beszámolója" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot
hozta: !

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde
beszámolóját a 2023as nevelési évben végzett munkáról megismerte, az abban foglaltakat
elfogadja, az intézmény munkáját jónak értékeli. !

A képviselőtestülét utasítja a polgármestert, hogy a döntéséről tájékoztassa az intézmény
vezetőjét. "

Határidő: Tájékoztatásra: május 31.
Felelős: polgármester

7. Beszámoló Sárbogárd "Város Önkormányzat 2023. évi költségvetésének .
végrehajtásáról, a zárszámadási rendelet elfogadása
Előadó: . polgármester  i.

Dr. Sükösd Tamás: a 2023. évi gazdálkodásra azt lehet mondani, hogy igyekeztünk
takarékoskodni, igyekeztünk megtartani minden olyan alapelvet, ami a költségvetésnél van..
Adósságszolgálat megtartás, fejlesztések lehetőleg külső forrásból, stabilitás, takarékosság. Ugy
néz ki a költségvetésünk, hogy elindul 1,9 milliárd forinttal majd 4,7 milliárd lesz. Ennek az az
oka, hogy beépültek azok a pályázati források a költségvetésbe, amit a rendelkezésünkre
bocsátanak. Ezek markáns emelkedést jelentenek a számok terén, de az is biztos, hogy ezek mind
olyan fajta pénzeszközök, amelyek meghatározott feladatra vannak lekötve. Ezt egészen jól
sikerült megoldani tekintettel arra, hogy a bevételi előirányzatunkat 10894ra teljesítettük. A
kiadás 8794os. Mindig szükséges elmondani, hogy ez nem feltétlenül mindig a takarékosságot
jelzi csak. A takarékosság végigvonul az egész költségvetésen. A bevételek és kiadások
alakulása nagyon sokszor függ attól, hogy egy adott bevételt egy külső szervezettől vagy a
Magyar Allamtól abban az időszakban kapunke meg, amikorra terveztük, vagy nem. A kiadások
vonatkozásában is volt olyan pld. hogy nem kapunk közmű számlát fél évig valamire utána pedig
kaptunk többet. Akkor abban a negyedévben sokkal magasabb a közműköltség, előtte meg
sokkal jobb. Összegészében nem ezt a folyamatot kell látni, hanem azt szükséges látni, hogy ha
a tervezetet tudjuk tartani, akkor abból az látszik, hogy tudjuk, hogy mit akarunk végrehajtani.
A bevételeknél láthatjuk azt, hogy egyfajta következetességgel végrehajtott fejlesztések mellett
markánsan emelkedett az iparűzési adó, ahhoz képest, ahonnan indultunk. A bérjellegű
kiadásainknál mindig azért  hogy úgy mondjam  költjük el az egészet, mert azt mindenki tudja,
hogy itt jelentősen vannak olyan szegmensek az önkormányzat környékén, ahol a bért ki kell
egészíteni, vagy azért mert az illetményalap rendkívül alacsony, vagy azért lásd közgyűjteményidolgozóknál, ők mindenből kimaradtak. Ami közhatalmi bevételünk van azt következetesen
igyekszünk beszedni. Nagyon komoly szemléletváltás volt; szükségtelenül nem vegzáljuk .az
állampolgárokat. Amin még érdemes elgondolkodni, hogy az önkormányzat üzletrész és egyéb
részvénybefektetései nem markánsak. Van egy üzletrészünk a Dészolg Kftben. A Dészolg Kft.
helyzetét nagyjából azt hiszem feltérképeztük abból, hogy a 15/1. napirendi pont a Dészolg Kft.
által korábban ellátott közszolgáltatások kiszervezéséről szól. Ebből mindenki. levonhatja azt a
következtetést, hogy kb. mennyit ér az üzletrészünk. Szerettem volna még kitérni arra, hogy a
részvényeknél fel van sorolva a Fejérvíz Zrt. annak ellenére, hogy tavaly az állam az összes
részvényt a magáévá tette azonban számos alkalommal ajánlottuk föl csak még könyvelés.
technikailag nem sikerült nekik átemelni. Gyakorlatilag tulajdonügyileg már nincs meg.
Az előterjesztést valamennyi bizottság. tárgyalta. "Kérdezi az ÜJB, az OKSB, az ESZB és a
PVVB elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi.pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva) : i

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát jegyzőkönyvhöz csatolva)
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Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás. :

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet elfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

"Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselőtestületének:
8/2024.(V.23.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2023. évi zárszámadásáról

8. — Sárbogárd Város Önkormányzat 2023. évi maradványának elszámolása
Előadó: : — polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a maradványhasznosítás vonatkozásában két dolog látszik. Egyrészt azintézményeknél, az intézmények betartották : a költségvetési fegyelmet. Mindegyik
intézménynél keletkezett maradvány. Az alapvető rendező elvünk eddig is az volt, hogy ezeket
a maradványokat nem vonjuk el onnan, ahol keletkeztek, hanem ott hasznosulnak. Mindegyik
intézményben a maradvány terhére szoktunk engedélyezni jutalom kifizetést azintézményvezetőknek. Nyilván, ahol szükséges ott beavatkozunk és teszünk hozzá, dealapvetően ez egyfajta motiváció is az intézményvezetőknek, az intézményekben dolgozóknak.
Mindig furcsa, amikor a maradványnál adott esetben az átlagosnál is nagyobb összeg szerepel,de azt is kell tudni, hogy az el nem költött pályázati források is maradványnál szerepelnek. A
maradványunk mindig arra szolgál, hogy a következő évben a költségvetés elfogadásáigtudjunk miből gazdálkodni. .
Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ÜJB, az OKSB, az ESZB és a
PYVVB elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város. Önkormányzat Képviselőtestületének
:: 120/2024.(V.10.) határozata .. .

Sárbogárd Város Önkormányzat 2023. évi maradványának
elszámolásáról

"Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete Sárbogárd Város Önkormányzat 2023. évi
maradványának elszámolása tárgyú előterjésztést megtárgyalta, és az önkormányzat 2023. évi
maradványnak felhasználását intézményenként az alábbi jogcímekre, feladatokra hagyja jóvá:
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Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde
 Működési célú kiadásokra: . .:.. E 352.656 FtÖsszesen: 352.656 Ft

Madarász József Városi Könyvtár:
 Működési célú kiadásokra: 488.359 FtÖsszesen: 8 : ! 2 : 488.359 Ft. .

Sárbogárdi Zengő Óvoda
 Működési célú kiadásokra: : 850.913 FtOsszesen: i ! : ! 850.913 Ft
Polgármesteri Hivatal: (3 Működési célú kiadásokra: 7.967.283 FtÖsszesen: . 7.967.283 FtSárbogárd Város Önkormányzat:
 Védőnői szolgálat háziorvos kiadásai (NEAK maradvány): 82.000.000 Ft Államháztartáson belüli megelőlegezés visszafizetése: S1.261.116 Ft Uniós pályázatók támogatása: 147.754.032 Ft Környezetvédelmi Alap maradványa ! 4.754.176 Ft Kincstári támogatás visszafizetése: 10.717.290 Ft Működési célú kiadásokra: 661.702.008 FtOsszesen: 958.188.622 Ft
Felkérem a jegyzőt, hogy a határozatnak megfelelően a 2024. évi költségvetési rendeletmódosítását készítse elő.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

9. Az önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 4/2024.(II.21.) önkormányzatirendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: aljegyző úr kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?
Dr. Varnyu Péter: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: a költségvetést mindig módosítjuk annak tükrében, hogy éppen mi történik.Most a maradványelszámolást illetve az ágazati pótlékokat és egyebeket kell a rendeletenvégigvezetni. , . aeAz előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ÜJB, az OKSB, az ÉSZB és aPVVB elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)"
Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (Gjegyzőkönyvhöz csatólva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (Gjegyzőkönyvhöz csatolva) 2

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán? Als AAN .. !Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az. előterjesztésben szereplő rendeletmódosításelfogadását. lassa  a b g i
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A Képviselőtestület 9 igen, 1 tartózkodó szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta:
Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselőtestületének !

9/2024.(V.23.) önkormányzati rendelete
Sárbogárd Város Önkormányzatának 2024. évi. költségvetéséről szóló

4/2024.(II.21.) önkormányzati rendelet módosításáról

10. — Jelentés a belső ellenőrzés 2023. évi tevékenységéről, az ellenőrzési megállapításokrólElőadó: 24 —polgármester . A... ,

Dr. Sükösd Tamás: a belső ellenőrzést nagyon régen még a társulási időkben kiszervezte azönkormányzat. A feladatot ugyanaz a belső ellenőr csapat végzi. Ök nemcsak szimplán belsőellenőrök, hanem a hozzájuk kapcsolódó struktúrával sokszor tudnak segíteni á szabályzatokkialakításában és minden egyébben is, mert az is beletartozik a profiljukba. Nagyon régóta azigen alapos belső ellenőrzések mellett nem találnak olyan dolgot, amit ne lehetne egy minimál .kommunikációval kiegyengetni. A mostani belső ellenőrzés is ilyen.Az előterjesztést a. PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak "állást a napirendi pont kapcsán? 2

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Gegyzőkönyvhöz csatolva).

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane anapirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
121/2024.(V.10.) határozata

Jelentés a belső ellenőrzés 2023. évi tevékenységéről, az ellenőrzési
megállapításokról .. —"

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Jelentés a belső ellenőrzés 2023. évi
tevékenységéről, az ellenőrzési megállapításokról" szóló előterjesztést megtárgyalta és az
alábbi határozatot hozza: s
A költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzésről szóló 370/2011.
XII.31.) Kormányrendelet 48. § a alapján : Sárbogárd "Város Önkormányzatánál és
intézményeinél 2023. évben végzett belső ellenőrzési tevékenységről készített ellenőrzési
jelentést elfogadja. i

Felkéri a jegyzőt, hogy az ellenőrzések megállapításaira tett intézkedési tervek végrehajtásáról,
illetve a továbbiakban a javaslatok. szerinti feladatvégzésről gondoskodj on.

Felelős: jegyző
Határidő: december 31., illetve folyamatos

11. — Jelentés belső kontrollrenidszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Előadó: polgármester
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Dr. Sükösd Tamás: a belső kontrollrendszerről azoknak az intézményvezetőknek kellnyilatkozni, akik a belső kontrollrendszert üzemeltetik. Az átláthatóságot, a felelősségre
vonhatóságot is szolgálja a belső kontrollrendszer. Alkalmas arra; hogy adott esetben a
forrásainkat megvédje : az okszerűtlen költésektől. Alkalmas arra, hogy az esetlegesjogszabálynak meg nem feleléseket felszínre hozza. Mindenki, akinek ebben a tárgykörben
szükséges volt nyilatkoznia így látja ezt. A belső kontrolirendszerben improvizatív elem nincs.Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (j egyzőkönyvhöz csatolva).
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán? "A !

A képviselők a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
122/2024.(V.10.) határozata

Jelentés belső kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete Dr. "Venicz Anita Sárbogárdi
Polgármesteri Hivatal, Huszárné Kovács Márta Sárbogárdi Zengő Óvoda, Zsolnainé Csajbók
Éva Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde és Nagy Beáta a Madarász József Városi Könyvtár
vezetője ()) által a belső kontrollrendszer működéséről szóló nyilatkozatot az abban foglaltak
alapján elfogadja.

Felelős: jegyző
Határidő: december 31., illetve folyamatos

12. — Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelmek elbírálása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: volt olyan év, amikor nem volt egy kérelem sem. Most 2023. év eleje ótaez a sokadik amit tárgyalunk. Ez mutat egyfajta infrastrukturális fejlődést, mert ezeket akérelmeket általában az hozza a felszínre, hogy valaki akar valamit építeni, ami adott esetben ameglehetősen általános szabályozást tartalmazó Helyi Építési Szabályzatnak, vagy akár aSzerkezeti Tervnek nem mindegyik részével van teljesen összhangban, de ezek általában olyanfajta ellentmondások, amiket egyszerűen mérlegeléssel és jogszabály módosítással ki lehetiktatni.
Az egyik kérelmező a zsinagóga jelenlegi tulajdonosa az Alba Régió Kulturális Alapítványa.Az 1. napirendi pontnál említettem, hogy volt egy hosszú egyeztetésünk, amin az izraelitaszervezetek és építészek is részt vettek. Arról beszéltünk, hogy hogyan lehetne Fejér vármegyeegyetlen még megmaradt zsinagógáját, ha másnem kulturális központként visszahozni úgy aközéletbe, hogy ez valóban élhető legyen. Ehhez már most észleltük, hogy a HÉSZnek azsinagóga jelen állapotában sem felel meg, mert túlzottan magas. Nyilván amikor a HÉSZvalamelyik változata megalkotásra került, akkor az egyértelmű volt, hogy bármilyen fajtaszabályozás is ez a szerzett jogot nem sérti, tehát ami ott áll, abból nem kell visszabontani.Viszont a felújítással egyidejűleg szükséges ezt rendbe tenni. Ezt az úgynevezett templomövezetbe történő átsorolással meg lehet oldani, mert akkor a beépítési százalék is jobb lesz, azviszont egészen biztos, hogy.az:épületmagasság 12 méterig elérhet és azt a magasságot nemfogja elérni. A látogatóközpont, amit mellé terveznek, ha lesz rá forrás, az nyilván alacsonyabblesz ennél. A másik kérelem a GázModul Weisz Kfttől érkezett. A telep egy részénél feltűnt,hogy még nincs benne a Gkszben. Szervezetileg egyben van, mert már régen megvették, de
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szükséges, hogy ez a rész is helyre kerüljön és a Gksz övezetben legyen. Ez a két módosításkerült bele az előterjesztésbe. Azt már megszokhattuk, hogy egy településrendezési eszközmódosításról átlagosan legalább négy alkalommal szavazunk. Ebből ez az első. Visszakerül ideha vége lesz a társadalmasításnak, utána nyilatkozunk arról a nyilatkozatról amit mi tettünk afőépítésznek, majd nyilatkozunk arról, hogy elfogadjuk amit a főépítész tesz és a végén arendeletmódosításról szavazunk.  .
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi á bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát f jegyzőkönyvhöz csatolva). i

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane .
a napirendi pont kapcsán? A

Kérdés, észrevétel; hozzászólás nem volt. :.  :..

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel. az előterjesztésben szereplő határozati . javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
123/2024.(V.10.) határozata

Településrendezési eszközök részleges módosítása iránti kérelmek elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a . Felepülésrendezési eszközök részlegesmódosítása iránti kérelmek elbírálása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta a Polgármesterelőterjesztésében és az alábbi döntést hozza:

Az Alba Régió Kulturális Alapítvány kérelmére hozzájárul a Sárbogárd 531 hrsz alatt találhatóBercsényi utcai Zsinagóga, jelenlegi Szabályozási terv szerinti VtO övezetből a VtTmp!övezetbe kerüljön átsorolásra, részleges településterv módosítás során, azaz településközpontiövezeten belül az oldalhatáros besorolásból, templom besorolásba kerüljön át.

GázModul Weisz Kft. (7000 Sárbogárd, Ady Endre út 215.) kérelmére hozzájárul, hogy aSárbogárd 2679 hrszú LFO övezetben található és a Sárbogárd 2661 hrszú LfSZ övezetbentalálható ingatlanok között a tervezett telekhatárrendezésnek megfelelően módosuljon aSzabályozási Terv szerinti övezethatár. Tehát a falusias lakövezeten belül a szabadon álló és azoldalhatáron álló beépítési besorolás kerüljön módosításra.

Továbbá hozzájárul, hogy a Nagy Lajos utca 2647 hrszú és a 2648/1 hrszú ingatlanok tervezetttelekalakítás szerinti hátsó része a GázModul Weisz Kft. szomszédos telephelye szerinti Gksz1 övezetbe kerüljön átsorolásra.

Az egyeztetési eljárás a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről,valamint egyes településrendezési sajátos jógintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm.rendelet (továbbiakban: Eljr.) 66  67.§ szerinti általános egyeztetési eljárás keretében történhet.
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete . az Eljr.7. § (7) bekezdése szerinti,önkormányzati főépítész által elkészített, megalapozó  vizsgálat és. alátámasztó javalatmellékletét képező Feljegyzést jóváhagyja. !

A tervezői költségeket Alba Régió Kulturális Alapítvány és a GázModul Weisz Kft. viseli.

A fentiek alapján a Képviselőtestület kezdeményezi a tervezői szerződés előkészítését.Valamint a módosítási tervdokumentáció elkészítését követően a partnerségi eljárás és azáltalános egyeztetési eljárás lefolytatását.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester
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13. — Tájékoztató a környezet állapotáról és a város környezetvédelmi helyzetéről
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: fogalmilag legfontosabb része a tájékoztatónak nyilván az ivóvíz megfelelőbiztosítása. Ebben a tekintetben zajlik egy beruházás a városban, ami most a másodikújratervezési szakaszában van. Sárhatvanon és Pusztaegresen maga a beruházás is le fog tudnizajlani. A többi helyen magát az ivóvízellátást megfelelően tudjuk biztosítani. Mindenki tudja,hogy ebben egy markáns változás állt be 2023ban, amikor a rendszer állami tulajdonba került.A mostani fejlesztést még nekünk kell végig vinni és utána kell majd átadni a MagyarÁllamnak. Ehhez szorosan kapcsolódik a szennyvíztisztítás. Fizikailag a legfontosabb része akörnyezetvédelemnek Sárbogárdon az a felszíni csapadékvíz elvezetés, illetve a felszíni vizek,vízfolyásoknak a megfelelő védelme. Ebben a vonatkozásban minden olyan pályázatonelindultunk amint tudtunk és folyamatos fejlesztések érték és remélem fogják érni ezután is avárost. Ha visszagondolunk van egy TOP Plusz pályázat az Arpád utcának a rendbetételéről.
AZ egyidejűleg padkanyeséssel, árok jókarba helyezésével és vagy kialakításával együtt zajlik;ha kapunk hozzá forrást. Az önkormányzat saját forrásai terhére is folyamatosan végzi az árokjókarba helyezéseket, kialakításokat. A legutóbbi ilyen munkák az Ifjúsági utcában mentekvégbe. A zaj és rezgésvédelem legfontosabb kérdése Sárbogárdon egyértelműen a 63as útrólszól. Annak örülök, hogy az M200as autóút tervezői a következő szakaszról szóló beszámolótÉs prezentációt szeretnék megtartani jövő hét kedden itt. Ébből az következik, hogy akormányzati kommunikációt jól értelmeztük, hogy ez megmaradt ebben a körben és 2026banindulna. Ez a 63as illetve a 81es út négysávosítását; valamint a DunaújvárosSárbogárdösszekötő szakasz megépülését jelentené és mi ebbe bele akarjuk érteni a sárbogárdi elkerülőtis. Bízom benne, hogy ez megvalósul, mert sokat javítana a jelenlegi helyzeten.Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (fjegyzőkönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 9 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének

124/2024.(V.10.) határozata .
Tájékoztató a környezet állapotáról és a város környezetvédelmi helyzetéről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Tájékoztató a környezet állapotáról és
a város környezetvédelmi helyzetéről" tárgyú előterjesztést megtárgyalta, a tájékoztatóban
foglaltakat elfogadja és az alábbi döntést hozta:

Felkéri Sárbogárd Város Jegyzőjét, hogy gondoskodjon a tájékoztató Sárbogárd város
honlapján történő megjelentetéséről tájékoztatva a lakosságot, hogy a környezetvédelmi
Program és a jelen előterjesztés Sárbogárd város honlapján (www.sarbo gard.hu) megtekinthető.

Felkéri továbbá Sárbogárd Város Jegyzőjét, hogy gondoskodjon arról, hogy a jelen tájékoztató
(Előterjesztés) emailen megküldésre kerüljön a Reflex Környezetvédő Egyesületet (9024
Győr, Bartók B. út 7.) részére, mint a közigazgatási területünket érintően nyilvántartásba vett,
az általános közigazgatási rendtartásról szóló 2016. évi CL. törvény 10. § (2) bekezdésében
foglaltak alapján ügyféli jogállással rendelkező civil szervezetnek.
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Határidő: a tájékoztató Sárbogárd város honlapján történő megjelentetésére, a hirdetmény
kifüggesztésére és az előterjesztés anyagának Reflex Környezetvédő Egyesület
részére történő megküldésére: 2024. június 16.

Felelős: címzetes főjegyző

14. — A 2024. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatokelbírálása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az 1. napirendi pontnál elfelejtettem elmondani, hogy a nem alapítványipályázatokat az Oktatási, Közművelődési és Sport Bizottság elbírálta. A 800.000 Ftoskeretösszegből 650.000 Ftot osztott el általában a költségekre, a saját erőre és a bevontemberek számára tekintettel 5 szervezet részére. A kettő alapítványra 150.000 Ft maradt. Anapirendet nem előzte meg bizottsági kontroll, ezért szeretnék javaslatot tenni. A programstruktúrából, illetve létszámból kiindulva javaslom, hogy a Központi Óvodát SegítőAlapítványt a rendelkezésre álló összegből 100.000 Fttal, a Béldi Károly EvangélikusAlapítványt 50.000 Fttal támogassa a testület.
Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi pontkapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását az elhangzott javaslattal kiegészítve.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
125/2024.(V.10.) határozata

A 2024. évi nyári táborozások, kirándulások
pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta a ,, 2024. évi nyári
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása" tárgyúelőterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az alapítvány által benyújtott pályázatra a 2024. évi költségvetés működési célú pénzeszközátadás , OKSB táborozási pályázat" címmelelkülönített 800 eFt keretösszegből fennmaradó 150 eFt terhére  az alábbi támogatási összegetállapítja meg:

Központi Óvodát Segítő Alapítvány 100.000 Ft
Béldi Károly Evangélikus Alapítvány 50.000 Ft

A Képviselőtestület felkéri a polgármestert, hogy a nyertes pályázókkal kösse meg amegállapodást.

Határidő értesítésre: 2024. május 30.
szerződéskötésre: 2024. június 30.

Felelős: polgármester
ügyintéző
támogatásban részesülő

15/1. Döntés Sárbogárd Város közigazgatási területén végzendő, helyi városüzemeltetési és
kegyeleti közszolgáltatási feladatok ellátására benyújtott pályázatok elbírálásáról

Előadó: polgármester
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Dr. Sükösd Tamás: a Dészolg Kft. fő tulajdonosa a Vertikál Zrt. jelezte, ahogy ő fogalmazott:nem találta meg a jelenlegi jogszabályi környezetben a cégcsoporton belül a Dészolg Kft helyét.Az biztos, hogy a Dészolg Kft. számai nem jó irányba mozdultak el. A Vertikál Zrt., akinek eztleginkább finanszírozni kell, mert a Dészolg Kftben a kis tulajdonosok közé tartozunk 994kal.
Gyakorlatilag az összes többi Vertikál Zrt., volt még egy külsős szakmai befektető, de aztkivásárolták. Lehetett látni, hogy ezt nem lehet így tovább vinni. Az egyeztetések még zajlanak,de azt a megoldás született, hogy a Dészolg Kft. által végzett két komoly szolgáltatást, ami vanSárbogárdon — az egyik a városüzemeltetés a másik a kegyeleti szolgáltatás, tehát a temetők
fenntartása, rendben és karbantartás — kiírtuk pályázatra. Érkeztek be pályázatok. A kegyeleti
közszolgáltatási feladatok ellátására három, a városüzemeltetési közszolgáltatásra kettő. Aközbeszerzési törvényben régen volt egy olyan kitétel, hogy az indokolatlanul alacsony árkitétele. Indokolatlanul alacsony ár adása esetén egy lépcsőben ki lehetett zárni azt, akikomolytalan ajánlatot tett. Amikor beérkeztek az ajánlatok, akkor a bizottsággal együtt
elcsodálkoztunk a Szilas Garden ajánlatán. Azt hittük, hogy kimaradt belőle egy tétel, annyira
alacsony az összeg. Feltettünk nekik egy tisztázó kérdést, hogy hol szerepel azüzemanyagköltség. Azt válaszolták, hogy benne van. A Dészolg Kftben volt tulajdoni
hányadunk, azt egész pontosan tudjuk, hogy a Szilas Garden most megtett ajánlata a maiüzemanyagárak mellett arra nem elég, hogy körbe menjenek annyiszor, mint ahányszor el kellvégezni ezt a szolgáltatást, és akkor még nem csináltak semmit. A másik, amit nem látunk, hogyerre bármilyen módon rá lenne vetítve akár egy alkalmazott munkabére is. A bizottságegyhangúan úgy szavazott, hogy kizárjuk az indokolatlanul alacsony ajánlatot tekintettel arra,hogy a megadott összeg alacsonyabb, mint amiért 56 évvel ezelőtt a Dészolg Kft. ezt a feladatotellátta. Az egyéb súlyozások tekintetében még két ajánlat maradt állva. Az egyik VámosiMolnár
Nóra egyéni vállalkozó ajánlata, amit Vámosi Gáborhoz a férjéhez kötök, mert ennek agyakorlati részét az ő vállalkozásukon belül ő végzi. Több alkalommal dolgoztunk vele együtt.Azonkívül, hogy helyi minden szükséges géppel, szakismerettel, alkalmazottal rendelkezik. Azszimpatikus volt minden ajánlattevő részéről, mindenki tenne ajánlatot a Dészolg Kft.munkavállalóinak. A bíráló bizottság azt a javaslatot tette, hogy VámosiMolnár Nóra egyéni
vállalkozóval kössünk szerződés. Ha jól alakul minden azt gondolom a hosszú távúegyüttműködésnek nem lesz akadálya. Fontos dolog, hogy bárkivel is kötünk szerződést aszemétszállításos ügyfélszolgálat megmarad, mert az nem a Dészolg Kfté, hanem abban azirodában ahol a Dészolg Kft. tevékenykedik ott ezt a feladatot a Vertikál Zrt. munkatársa végzi
évek óta, ő a Vertikál Zrt. állományában marad. Az ügyfélszolgálat Vertikálos, mivel a VertikálZrt. végzi a közszolgáltatást neki itt kötelező ügyfélszolgálatot fenntartani, tehát a lakosság
ebben a vonatkozásban a kapcsolattartásban nem fog különbséget érezni.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltakállást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vanea napirendi pont kapcsán?

Nedoba Károly: a szerződésben a téli munkák is benne vannak?

Dr. Sükösd Tamás: teljes átvétel van.

Nedoba Károly: a megfelelő gépkapacitás is megvan?

Dr. Sükösd Tamás: a gépi berendezései jobbak, mint a Dészolg Kfté. A Dészolg Kftnek sajnos
a télre már saját géppel való kiállása 024 volt, mert a multicar Vájer Tamás saját tulajdona
mindkettő. A decemberi nagy hóesés idején az utcák 9094áról tolták le a havat azok a
vállalkozók akikkel az önkormányzat leszerződött és kb. 1024ot tudott megoldani a DészolgKft.
Tárgyaltam a Dészolg Kft. fő tulajdonosával, ha a tulajdoni hányadunk érne valamit akkor eztegy telephasználatba szeretnénk átfordítani. A telep be van kamerázva, be van kerítve, a városközepén van, betonos. Illetve a használható eszközök közül a transzporterre gondoltam, mert afűnyíró traktorjukat túlnyomórészt szervízben tartották 2023ban és az önkormányzat általpályázatból vásároltakkal vágta a füvet két Dészolgos kolléga.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatelfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Onkormányzata Képviselőtestületének
126/2024.(V.10.) határozata

Döntés Sárbogárd Város közigazgatási területén végzendő,
helyi városüzemeltetési és kegyeleti közszolgáltatási feladatok

ellátására benyújtott pályázatok elbírálásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Döntés Sárbogárd Város közigazgatás
területén végzendő, helyi városüzemeltetési és kegyeleti közszolgáltatási feladatok ellátására
benyújtott pályázatok elbírálásáról" című előterjesztést megtárgyalta és az alábbiak szerinti
döntést hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzata a városüzemeltetési és a kegyeleti közszolgáltatási feladatok
ellátására 2024.06.012024.12.31 közötti időszakra egyaránt  VámosiMolnár Nóra egyéni
vállalkozóval köt szerződést a városüzemeltetési feladatok vonatkozásában havi bruttó
3.598.069 Ft összeg ellenében, a helyi kegyeleti közszolgáltatási feladatok vonatkozásában havi
bruttó 1.714.500 Ft összeg ellenében.

Felkéri a polgármestert, hogy a jelen döntésről pályázókat tájékoztassa.

Felkéri a polgármestert, hogy a közszolgáltatási szerződések nyertes pályázóval való
megkötéséről gondoskodjon.

Határidő: tájékoztatásra azonnal, közszolgáltatási szerződés aláírására 2024. május 22.
Felelős: polgármester

15. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: többen panaszkodtak a sárszentmiklósi gépjármű mosóval kapcsolatban. Túlnagy a zaj. Vannak olyan személyek, akik hajnali két órakor mossák az autójukat. A helyes
megoldás az lenne, hogy ne csak az üzleteket szabályozzuk, hanem ezt is. Egyfajta nyitva
tartásnak kellene lennie. Ezzel kapcsolatban valamit tenni kellene.

Dr. Sükösd Tamás: ez sehol nincs korlátozva.

Borbély Sándor: legyünk mi az elsők, akik bevezetik.

Dr. Sükösd Tamás: nem a zajmérésről szól ez. Ha birtokvédelmi eljárás van a jegyzőnél, havalaki indítványozza, akkor kijön egy zajszakértők, de ez nem birtokvédelmi kérdés. Ez egyúgynevezett szomszédjogi kérdés. A szomszédjog generál progzulája úgy szól a Ptkbannagyon leegyszerűsítve, hogy mindent lehet csinálni, ami indokolatlanul nem zavarja aszomszédokat. Ebből következik, hogy ez egy Ptks dolog, ezt bíróság tudná megítélni, hogyindokolatlan zaje az, amit ott hallanak éjszaka. Kipróbálnák, lenne rá egy szakértő. Ennek aszakértői vizsgálatnak szerintem nagy vonalakban 1 millió forint körül van a díja. Tehát én aztgondolom, hogy egy bírósági korlátozással be lehet avatkozni. Hogy egyébként másképp belehete, olyan esetben, amikor nem az önkormányzat adott működési engedélyt, tudome
korlátozni? Nem tudom. Utána nézünk.

Dr. Varnyu Péter: korábban volt ezzel kapcsolatban egy eljárás. A bejelentőt a Dunaújvárosi
Járási Hivatal építésügyi hatóságához irányítottuk, mivel Sárbogárdon építésügyi hatóság már
nincs. Az ügynek a végét nem kérdeztem meg a volt kollégától, de mivel semmi nem változott
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így az építésügyi hatóság sem tudott olyan kötelezést kiadni  ez egy telepített berendezés éserre adtak engedélyt — hogy oda zajvédő falat vagy bármi egyebet építsenek. Itt nemcsak zajról
volt szó, hanem a kemikáliák levegőbe jutásáról is. Nem véletlenül tiltja ezeknek a mosóknak
az igénybevételét kamion, mezőgazdasági gépeknek tisztítására. Gyanítom, hogy az éjszakai
ügyfelek egy része ebből a körből kerül ki, mert akkor kevesebben látják, hogy tiltott
tevékenységet folytatnak. Nagyobb is ezeknél a zaj és a vegyszer terjedése. A jogszerűtlen
működésre polgármester úr elmondta a bírósági utat.

Dr. Süksöd Tamás: egy működő előzmény volt Sárszentmiklóson a Simon féle szárítóüzemnél.
Ott előírtak egy zajfogót felrakni. Nem lett jó, mert az embereknek hangos volt az is. Atulajdonos megállapodott a szomszéd utcában lakókkal egyfajta kártalanítást fizetett nekik. Ottaz eljárás nagyon sokáig tartott. Ez két éve történt.

Borbély Sándor: akkor súlyosabb a helyzet és reménytelenebb, mert én erről nem tudtam.
Nedoba Károly: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Dr. Prágerné Topp Erika: a rendelőben leszűrtük az óvodás gyerekeket ortopédiailag, ez le lett
adminisztrálva. Az óvónő megköszönte, nagyon jólesett.

Tóth Béla: nincs bejelentésem. Köszönöm

Aranyos József: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Erős Ferenc: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Bágyi Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Ébl Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem.

Dr. Sükösd Tamás: ebben a közjogi státuszban ez volt az utolsó testületi ülésünk, de a
következő ülések is egyébként jogilag ugyanezt jelentik, csak annyi változik, hogy túl leszünk
a választáson. A legfontosabb dolog, amit szeretnék elmondani, hogy 9én lesz a választás. A
következő péntek 14e, de nem akkor lesz a testületi ülés, hanem egy héttel később, mivel kell
idő az anyagok előkészítésére.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 10.16 órakor bezárta azzal,
hogy a képviselőtestület zárt ülésen folytatja tovább a munkát.

: K.m.f.
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